
 1 

Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného 5. 11. 2013 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny: přítomno 10 z 11 členů výboru a tajemník výboru. Při 
hlasování č. 1 a č. 2 přítomno 6 členů výboru. Při hlasování č. 5 přítomno 8 členů výboru. 
 
Omluveni: Ing. D. Mlejnský. 
Hosté:  J. Vávra – 1. náměstek primátora hl. m. Prahy, J. Prokel ROPID, Bc. M. Češková DP 
hl. m. Prahy, a.s., Ing. J. Ďuriš - DP hl. m. Prahy, a.s., Ing. P. Paneš Ph.D. - ROZ MHMP a 
zástupci sdělovacích prostředků. 
 
Zahájení:    16.00 hod. 
Ukončení:  16.50 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídil: předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. 
 
Úvod 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D přivítal přítomné a konstatoval, že  FV 
ZHMP je usnášeníschopný. Na úvod přednesl program a vyzval přítomné k připomínkám a 
doplnění k programu jednání FV ZHMP.  
Vzhledem k tomu, že nebyly žádné připomínky dal hlasovat o programu jednání. 
 
Hlasování č. 1: 6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
Ověřovatelem zápisu byl v průběhu jednání stanoven Mgr. I. Kabický 
 
I. Schválení zápisu z minulého jednání FV ZHMP  
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. přistoupil k prvnímu bodu jednání. 
 
Vzhledem k tomu, že byl tento bod bez připomínek, dal hlasovat o vzetí zápisu z minulého 
jednání FV ZHMP na vědomí. 
 
Hlasování č. 2: 6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
II. Příprava rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2014   
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. uvedl bod, ve kterém představil přítomným 
dosavadní vývoj v přípravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2014. Po úvodním slovu 
předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. otevřel diskuzi.  
 
Do diskuze se přihlásil Ing. K. Březina, Mgr. I Kabický a předseda FV ZHMP JUDr. P. 
Hulinský Ph.D.  
V diskuzi bylo řešeno názvosloví použité v předložených podkladech. Dále byly předkládány 
požadavky na rozšíření tabulek tak, aby byla data v nich obsažená porovnatelná se skutečností 
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roku 2012, popř. skutečností za 1. pol. 2013. V závěru pak byly ujasňovány termíny pro 
předložení finální verze návrhu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2014   
 
Po ukončení diskuze předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. přistoupil k hlasování o 
usnesení:  
 
1. FV ZHMP bere na vědomí informaci o přípravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 

2014 

 
Hlasování č. 3:  10 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 

 
 
III. Financování DP hl. m. Prahy, a.s.  - aktuální situace, návrh kompenzace na rok 
2014, střednědobý výhled. 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. na úvod přivítal nového generálního ředitele 
DP hl. m. Prahy , a.s., popřál mu vše dobré do jeho práce a předal mu slovo. Ing. J. Ďuriš 
generální ředitel DP hl. m. Prahy, a.s., poděkoval a předal slovo Bc. M. Češkové. 
Bc. M. Češková seznámila FV ZHMP s požadavky DP hl. m. Prahy,  a.s., které dle jejích slov 
přímo navazují na výpočet kompenzace na rok 2013 spolu s vývojem nepředpokládaných 
akcí. Dále předložila FV ZHMP materiály obsahující výpočet kompenzace.  
V úvodním slově také představila možný vývoj v oblasti udržovacích investic a obnovovacích 
investic. Následně pak sdělila konkrétní potřeby společnosti v oblasti provozní dotace a 
investičních potřeb. Seznámila přítomné s očekávanou skutečností roku 2013 a popsala 
skutečné výkony společnosti, spolu s očekávaným vývojem let 2014 -2024. 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. poděkoval za úvodní slovo a otevřel diskuzi. 
Do té se přihlásil Ing. K. Březina, Ing. J. Pařízek, Bc. M. Češková a J. Prokel - ROPID. 
V diskuzi byla podrobně probírána zejména problematika financování DP hl. m. Prahy, a.s.. 
Byl předložen konkrétní požadavek na doplnění předložených materiálů. Také byly hledány 
možnosti financování investičních potřeb DP hl. m. Prahy, a.s. z fondů EU. Byly předloženy 
informace o finančním zajištění a fungování dopravy na území hl. m. Prahy na rok 2014. 
  
Po ukončení diskuze předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. přistoupil k hlasování o 
usnesení:  
 
2. FV ZHMP bere na vědomí informaci o problematice financování DP hl. m. Prahy,  a.s.  

v roce 2014, bere na vědomí informace ROPID o finančním zajištění a fungování na 

území hl. m. Prahy na rok 2014 

 

Hlasování č. 4:  10 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 

IV. Žádosti MČ HMP 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. na úvod sdělil přítomným důvody, které 
vedly k zařazení tohoto bodu na jednání FV ZHMP. Následně pak předseda FV ZHMP 
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JUDr. P. Hulinský Ph.D předložil žádost MČ Praha 4 o mimořádnou dotaci na úklid 
komunikací a údržby zeleně z rozpočtu hl. m. Prahy a přistoupil k hlasování o usnesení: 
 
 
3. FV ZHMP doporučuje vyhovět žádosti MČ Praha 4 o mimořádnou dotaci na úklid 

komunikací a údržby zeleně z rozpočtu hl. m. Prahy 
 

Hlasování č. 5:  4 pro, 0  proti, zdržel hlasování 4 – návrh nebyl přijat 
 

V další části bodu se do otevřené diskuze přihlásil: J. Vávra, Mgr. I. Kabický, Ing. K. 
Březina a předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. Byla sdělena nutnost 
individuálního přístupu ke každé žádosti ze strany MČ hl. m. Prahy. Zejména pak rozdělení 
takových žádostí podle předem stanovených kritérií a priorit. Důraz byl kladen zejména na 
oblast školství. Diskutován byl i vzorec pro výpočet dotací pro MČ hl. m. Prahy. Na závěr byl 
krátce představen plánovaný "fond investic", který bude předložen v ZHMP.   
 
V. Různé 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. otevřel poslední bod do kterého se nikdo 
nepřihlásil, proto poděkoval všem přítomným za účast na dnešním jednání FV ZHMP a 
ukončil jednání. 

 
 
 
 
 

JUDr. P. Hulinský Ph.D. 
 předseda FV ZHMP 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. M. Bernášek - ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická - ROZ MHMP 
 
Ověřil: Mgr. I. Kabický 


